Russian Hate

Slaughter To Prevail

Покажи мне эту жизнь
Где брат брату не воткнёт в спину сталь
Где лишь на страницах книг печаль
Почему всё так? Нет надежды впереди
Чтоб толпа стала людьми, что должно произойти?

Наверняка лишь смерть

Почему тут место только тем Кто сможет обезглавить Чуть ли не родную свою мать

Кровью напьётся вся семья Зверь чует кровь издалека Прольётся крови целая река Эгоизм ворвётся в наши сердца

И убивать все качества, которые ведут Тебя к единственной истине Язву тут, как зеницу ока, берегут Болят шрамы от ножей в спине

Страх закаляет тебя каждый день Здесь нет другого выбора, чтобы жить Посмотрев в глаза людям на улице Увидел те же мысли, что были и в моих

In my life you'd better have a knife
In my life it's better to kill than to fucking die
Cyka

In my life it's better to kill than to fucking die This our fucking Russian hate

Show me this life
Where brother to brother does not stick steel in the back
Where only on the pages of books is sadness
Why is this so? There is no hope ahead
For the crowd to become people, what should happen?

Surely only death

Why is there only a place for those Who can decapitate
Almost my own mother

The whole family will drink blood The beast can smell blood from afar A whole river of blood will be spilled Selfishness will break into our hearts

And kill all the qualities that lead You to the only truth The ulcer here, like the apple of the eye, is protected The knife scars in my back hurt

Fear hardens you every day

There is no other choice to live here
Looking into the eyes of the people on the street
I saw the same thoughts that were in my mind

In my life you'd better have a knife
In my life it's better to kill than to fucking die
Bitch

In my life it's better to kill than to fucking die This our fucking Russian hate